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   Jaarverslag 2022   

Leden: Anneke de Bot, Marie José van Gelder (notulist), Pierre van Os 

(voorzitter) Nieuwe leden: Niek van der Wijst, Thomas Dennison 

Samen zijn wij de nieuwe bewonersraad van Bronlaak. 

Afgetreden: Rob Runnenburg, Rob Israël 

Stage: Tineke Abspoel  

Deze foto is in 2022 gemaakt, maar het is alweer verouderd! 

 

Waar heeft de Raad aan gewerkt? 

Bewegwijzering Bronlaak 

Het geduld van de bewonersraad is beloond.  

In dit jaar werden door de klussendienst prachtige 

borden neergezet.  

De wegwijzers. 

Zodat niemand meer hoeft te zoeken.  

De borden zijn zelf gemaakt door de klussendienst.  

Met een nieuwe frees machine.  
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Sponsorloop voor Hospice de cocon 

De Bewonersraad wilde iets voor het goede doel doen.  

In oktober was het dan zover: de sponsorloop.  

Georganiseerd door de Bewonersraad met hulp van een paar medewerkers.  

Om geld op te halen voor het Hospice in Sint Anthonis.  

Het was gezellig in het Dorpscafé. 

Er liepen 70 mensen mee, en er was muziek van Stilles uit Landhorst.  

Er is bijna €1450,-opgehaald.  

 

Dorpscafé 

Het Dorpscafé is open gegaan op zaterdag. 

En in januari gaat het dorpscafé ook open op vrijdag avond 

en zondagmiddag.  

Dat is heel goed nieuws.  

De bewonersraad heeft hier keer op keer aandacht voor 

gevraagd.  

Het café is erg belangrijk voor de bewoners en hun 

verwanten. 

De bewonersraad werkt samen met: 

De vertegenwoordigers van cliënten, dat zijn ouders en 

verwanten.  

Samen vormen ze de Lokale Cliënten Raad van Bronlaak. 

De LCR. 

De Bewonersraad hoopt op een goede samenwerking.  
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Andere onderwerpen 

Waar hebben bewoners van Bronlaak nog meer aan 

gewerkt?  

 De huisregels per huis 

 De gedragsregels voor medewerkers 

 Hoe kunnen bewoners naar een bibliotheek gaan? 

 

 

  

Uitwisseling bewonersraden Zuid 

In november heeft de Locatie Elivagar een ontmoeting geregeld. 

Tussen de bewonersraden van Corisberg, Gennep, Elivagar en Bronlaak.  

Er was een rondleiding langs de huizen en de werkgebieden. 

Dat vonden de raadsleden heel interessant.  

Er was een gezamenlijke lunch, er waren spelletjes en er is met elkaar 

gesproken. Iedereen doet het weer anders op zijn of haar locatie.  

Parkeren en ACTIE 

De Bewonersraad heeft besloten dit punt niet meer op de agenda te 

zetten. Alleen Frank Roefs, de locatie directeur, gaat hier mee aan de 

slag. Want het is nog steeds niet helemaal zoals het zou moeten zijn.  

Al gaat het elke keer een stukje beter.                                                                                                                  
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     De bewonersraad heeft een eigen brievenbus in 

het grote huis. Maar er zit bijna nooit wat in! Elke bewoner heeft inspraak. 

Gebruik de brievenbus als je iets wilt bespreken. Of als je mee wilt praten.  

Namens de Bewonersraad aan alle  bewoners en medewerkers van Bronlaak:  

 

Blijf gezond en fijne feestdagen gewenst…. 


